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Tak for dit spørgsmål den 4. september 2020 vedrørende det videre 

forløb med projekter i Metropolzonen efter sagens behandling i Teknik- 

og Miljøudvalget den 24. august. 

Ved afrapportering af trafikanalysen, som du henviser til i dit spørgsmål, 

fremgik det af indstillingen til udvalget: 

”Når Teknik og Miljøudvalget har taget indstillingen til efterretning, vil 

Teknik og Miljøforvaltningen og Økonomiforvaltningen udarbejde en 

fællesindstilling til Teknik og Miljøudvalget og Økonomiudvalget, hvor 

der skal tages stilling til, om - og i givet fald hvordan - der skal arbejdes 

videre med de aktuelle projektforslag i området omkring Vesterbro Pas-

sage og Hammerichsgade. I indstillingen vil de trafikale konsekvenser, 

der er afdækket i Metropolzoneanalysen, indgå sammen med andre for-

hold i forvaltningens vurdering og anbefaling.” 

Vi forventer, at denne indstilling vil blive forelagt Teknik- og Miljøudval-

get i oktober eller november 2020. 
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